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Jegyzőkönyv 

 
 
Készült: Dévaványa Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2009. április 20-án 
megtartott Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság rendkívüli nyílt 
ülésén. 
 
Jelen vannak: 
 Pap Tibor polgármester 
 Balogh Csilla jegyző 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Szarka Andrea műszaki ügyintéző 
 Gyányi Irén szociális főelőadó 
  
 Földi Imre bizottság elnöke 
 Dr. Ágoston Sándor bizottság tagja 
 Kondacs György bizottság tagja 
 Kanó József bizottság tagja 
 Kiss Károly bizottság tagja 
 Nagy Antal bizottsági kültag 
 
 Hermeczi Erika jegyzőkönyvvezető 
 
 
Földi Imre – Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Köszönti a 
bizottsági ülésen megjelenteket, a Polgármestert, a Jegyzőt, a gazdálkodási irodavezetőt, 
Gyányi Irén szociális főelőadót, Szarka Andrea műszaki ügyintézőt, továbbá a Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagjait.  
A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság 
tagjainak több mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 6 
fő. Távolmaradt Kiss Gábor bizottsági tag és Kovács Mária bizottsági kültag 
 
Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 
 

1. A Szociális Földprogram működéséről szóló önkormányzati rendelet 
módosítása.  
Előadó: Gyányi Irén szociális főelőadó  

 
2. Iparterületi üzemcsarnok építéséhez kapcsolódó üzleti és marketing terv 

elkészíttetésének megrendeléséről véleménynyilvánítás.  
Előadó: Szarka Andrea műszaki ügyintéző 

 
3. Kerékpárút hálózat III. ütemének elkészítésével kapcsolatos ajánlat 

megtárgyalása.  
Előadó: Szarka Andrea műszaki ügyintéző 

 
4. A Ladányi Mihály szobor megvilágításával kapcsolatos munkálatok ügyében 

vélemény-nyilvánítás. 
Előadó: Feke László műszaki irodavezető  
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5. A József Attila Művelődési Ház udvar rendezésének megvalósításával 

kapcsolatos feladatok megbeszélése.  
Előadó: Feke László műszaki irodavezető  

 
6. A tőkerészi kút felújításával kapcsolatos feladatok véleményezése. 

Előadó: Feke László műszaki irodavezető  
 

7. A közfoglalkoztatási program megvalósításához betonelem gyártó eszközsor 
megvásárlásával kapcsolatos előterjesztés megtárgyalása.  
Előadó: Feke László műszaki irodavezető  

 
8. A gazdasági válsághelyzetből adódó feladatok áttekintése. 

Előadó: Pap Tibor polgármester 

 
9. Bejelentések  

 
 

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata? Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzik el.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 98/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága a 2009. április 20-án 
tartandó rendkívüli nyílt ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 
1. A Szociális Földprogram működéséről szóló önkormányzati rendelet 

módosítása.  
Előadó: Gyányi Irén szociális főelőadó  
 

2. Iparterületi üzemcsarnok építéséhez kapcsolódó üzleti és marketing terv 
elkészíttetésének megrendeléséről véleménynyilvánítás.  
Előadó: Szarka Andrea műszaki ügyintéző 
 

3. Kerékpárút hálózat III. ütemének elkészítésével kapcsolatos ajánlat 
megtárgyalása.  
Előadó: Szarka Andrea műszaki ügyintéző 
 

4. A Ladányi Mihály szobor megvilágításával kapcsolatos munkálatok 
ügyében véleménynyilvánítás. 
Előadó: Feke László műszaki irodavezető  
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5. A József Attila Művelődési Ház udvar rendezésének megvalósításával 
kapcsolatos feladatok megbeszélése.  
Előadó: Feke László műszaki irodavezető  
 

6. A tőkerészi kút felújításával kapcsolatos feladatok véleményezése. 
Előadó: Feke László műszaki irodavezető  
 

7. A közfoglalkoztatási program megvalósításához betonelem gyártó 
eszközsor megvásárlásával kapcsolatos előterjesztés megtárgyalása.  
Előadó: Feke László műszaki irodavezető  
 

8. A gazdasági válsághelyzetből adódó feladatok áttekintése. 
Előadó: Pap Tibor polgármester 

 
9. Bejelentések  

 
 

 
1. napirend: A Szociális Földprogram működéséről szóló önkormányzati rendelet 
módosítása. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Az első 
napirend a Szociális Földprogram működéséről szóló önkormányzati rendelet módosítása. 
Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a Szociális Földprogram 1997. óta működik, minden 
évben sikeresen pályáznak a program keretében kiírásra kerülő pályázatokon. Jelenleg a 
szociálisan rászorult lakosok részére napos csirke kihelyezésére kerülhet sor, melyhez 
takarmányt is biztosítanak. A rendeletben kisebb módosítást javasolnak, hogy minél több 
szociálisan rászorult lakost tudjanak a programba bevonni. Ezért szükség lenne a jövedelem 
határnak a megemelésére, hiszen közel 12 ezer darab napos csirke kerülhet kihelyezésre. Az 
első szállítmány pénteken érkezik, az eddig benyújtott kérelmezők, akik a korábbi rendelet 
alapján a feltételeknek megfelelnek, azok között osztják el. A többi szállítmány később 
érkezik. A lakosok folyamatosan nyújtják be a kérelmeket. 
Az elnök megkéri a szociális főelőadót, hogy a módosításokat ismertesse. 
 
Gyányi Irén – szociális főelőadó: Ismerteti, hogy a Szociális Földprogram működéséről szóló 
önkormányzati rendeletben a támogatás jogosultsági jövedelmi határát javasolják megemelni, 
az öregségi nyugdíj legkisebb összegének 150 %-áról 200 %-ra. 
Továbbá a támogatásként biztosításra kerülő takarmányon kívánnak módosítani, úgy 
gondolják, hogy az indító táp szükségessége fontosabb, ezért szemes takarmány helyett indító 
tápot biztosítanak.  
A rendeletből az alábbiakat szeretné kiemelni: 3. § (2) bekezdés b.) pontjában szabályozzák: 
az egyedül élő személy 25 db., családok és gyermekét egyedül nevelő szülő részére 50 db. 
naposcsibe kerül biztosításra. 
Az egy lakcímen élők közül csak egy személy igényelheti a támogatást.  
3. § (8) bekezdése: Amennyiben nem rendelkezik a szociálisan rászoruló személy vagy család 
állattartáshoz megfelelő épülettel, úgy családon belül más lakcímen is végezheti a 
tevékenységet.  
4. § (5) bekezdése: az önkormányzat biztosítja a naposcsibét és 25 db. esetén 20 kg 
baromfiindító tápot, 50 db. esetén 40 kg baromfiindító tápot. 
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Ez a bekezdés azért került módosításra, mert nagyobb esélyt látnak, hogy megnőnek a 
kiscsirkék, hiszen így a csirkeneveléshez kezdetben jobb takarmányt tudnak biztosítani a 
rászoruló személyeknek, illetve családoknak. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Kérdése, hogy a programban résztvevő személyek és családok részére kihelyezett csirkék 
tartása hogyan kerül ellenőrzésre? 
 
Gyányi Irén – szociális főelőadó: A program feltételeinek betartását természetesen ellenőrizni 
fogják, a kérelmet benyújtókat minden esetben tájékoztatják az ellenőrzésről is. Az 
együttműködési nyilatkozatban, illetve munkaszerződésben kikötik, hogy a szándékos 
károkozás az okozott kár megtérítését, illetve a programból való kizárást vonja maga után. 
Feltétel, hogy legalább 6 hétig kell nevelni a csirkéket. A kérelmek folyamatosan érkeznek, és 
ismerve a lakosokat az első szállítmány kiosztása után, még több érdeklődés lesz. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megköszöni a szociális főelőadónak a tájékoztatást. 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a rendelet módosításával 
kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e a Szociális Földprogram működéséről szóló 
rendelet módosításával? Kéri, aki a rendelettervezet elfogadását javasolja, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 99/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek 
elfogadásra „A Szociális Földprogram működéséről” szóló rendeletet a 
mellékelt tervezet szerint. 

 
(A Szociális Földprogram működéséről szóló rendelet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.) 
 
 
2. napirend: Iparterületi üzemcsarnok építéséhez kapcsolódó üzleti és marketing terv 
elkészíttetésének megrendeléséről véleménynyilvánítás. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
második napirendi pont megtárgyalására, amely az iparterületi üzemcsarnok építéséhez 
kapcsolódó üzleti és marketing terv elkészíttetésének megrendelésével kapcsolatos 
előterjesztés megtárgyalása. Pályázat benyújtásáról döntöttek az ipari területek, ipari parkok 
és vállalkozói inkubátorházak infrastrukturális fejlesztéséről, melyben az önkormányzat építő, 
karbantartó, kommunális szolgáltató részleg számára biztosítandó üzemcsarnok építését 
célozták meg. A pályázatnak elengedhetetlen részét képezi az üzleti és marketing terv 
elkészíttetése.  
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Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait arról, hogy a pályázat kapcsán 
folyamatosan tartják a kapcsolatot a pályázatíró céggel, a MAPI-val. Jelenleg úgy értékelik, 
hogy az üzemcsarnok készítése esetén is szükség van partnerekre, ugyan úgy, mint az 
inkubátorcsarnok esetében. Már leegyeztetésre került a Megyei Regionális Fejlesztési 
Tanáccsal, hogy ugyan azokat az indikátorokat kell tudnia biztosítani az üzemcsarnoknak is, 
mint az inkubátorcsarnok pályázatnál feltétel volt. Meghatározott határidőre vállalkozásokat 
kell az üzemcsarnokba telepíteni. 
 
Szarka Andrea – műszaki ügyintéző: Kiegészítésként elmondja, a pályázat feltétele, hogy 
legalább 4 vállalkozást kell betelepíteni az üzemcsarnokba a pályázati feltétel szerint az 5. év 
végére. A 3. év végére 40 %-os teljesítést kell elérni, amely szerint legalább 2 vállalkozásnak 
be kell települnie a csarnokba.  
 
Pap Tibor – polgármester: A pályázaton 50 % állami támogatás szerezhető, de az 
elmondottak miatt kockázata is van a fejlesztési elképzelésnek. Amennyiben nem tudják 
teljesíteni a 4 vállalkozás betelepülését, akkor kalkulálni kell mekkora a bérleti díj mértéke, a 
partnerek mekkora bérleti díjat fizetnének. Az üzleti tervben pont azt fogják kiszámolni, hogy 
a beruházás bekerülési költsége alapján mennyi a bérleti díj. Az önkormányzati bérlakás 
esetén több mint 720 Ft/m2 volt ez az összeg. A megyei önkormányzat számítása szerint az 
üzemcsarnok esetén 1000 Ft/hó/m2 + ÁFA körüli összegnek kell kijönni, hogy az üzleti terv 
megállja a helyét, így nagyon magas összeggel lehet számolni. Ezért jelzik a bizottság, illetve 
majd a testület tagjai felé, kockázata van annak, hogy 3. év végére 40 %-ban teljesítik-e a 
feltételt, tehát 2 vállalkozás betelepül-e az üzemcsarnokba, illetve 5. év végére mind a 4 
vállalkozás betelepül-e.  
Véleménye, hogy a kockázat ellenére vállalják fel a megvalósítást ezekkel a feltételekkel is, 
mert a gazdasági helyzet miatti nehézségekre tekintettel a pályázatot kiírónak engedményt 
lehet adnia a feltételek enyhítésére, ugyanakkor időnként érdeklődők vannak az üzemcsarnok 
iránt.  
Az üzemcsarnok építése fele akkora költséggel valósulhatna meg, mint az inkubátorcsarnok. 
Amennyiben az üzemcsarnok építési pályázat sikeres lesz, akkor sem készül el a beruházás 
csak 2010. év végére. 
 
Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Elmondja, 
hogy Békésen sem volt kezdetben vállalkozás, akik az üzemcsarnokot bérelték volna, most 
pedig nincs már több üzem, viszont szeretnének vállalkozások betelepülni. Kérdése, hogy az 
üzemcsarnok beruházása mennyi kiadást jelent az önkormányzatnak? 
 
Pap Tibor – polgármester: A beruházás kb. 100 millió forint lesz, ennek 50 %-a a saját erő 
rész, így kb. 50 millió forint kiadást fog az önkormányzatnak jelenteni az üzemcsarnok 
építése. 
 
Kanó József - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Véleménye 
szerint az üzemcsarnok építését nem szabadna elhalasztani. Az inkubátorcsarnok létesítése 
szerencsére nem valósult meg, olyan nagy összegű beruházást nem szabad most 
megvalósítani, de az üzemcsarnok építését támogatja. Az elkövetkező időben a gazdaság 
alakulását nem lehet előre látni.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
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Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az ipari területek, ipari 
parkok és vállalkozói inkubátorházak infrastrukturális fejlesztése című pályázat 
benyújtásához szükséges üzleti és marketing terv elkészítésével a MITT Befektetésszervezési 
Zrt-t bízzák meg 2.160.000 Ft. díjért?  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 100/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Dél-alföldi Operatív Program Ipari területek, ipari parkok és 
vállalkozói inkubátorházak infrastrukturális fejlesztése (DAOP-2009-
1.1.1/A) kódszámú pályázat benyújtáshoz szükséges Üzleti és marketing terv 
elkészítésével az MITT Befektetésszervezési Zrt-t (6723 Szeged, Római krt. 
21.) bízza meg bruttó 2.160.000,- Ft-os díjazásért.  
 

 
 
3. napirend: Kerékpárút hálózat III. ütemének elkészítésével kapcsolatos ajánlat 
megtárgyalása. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
harmadik napirendi pontra, amely a kerékpárút hálózat III. ütemének elkészítésével 
kapcsolatos ajánlat megtárgyalása. Kéri a műszaki ügyintézőt, amennyiben az előterjesztéshez 
kiegészítése van, azt ismertesse.  
 
Szarka Andrea – műszaki ügyintéző: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a kerékpárút III. 
ütemének elkészítésére kiírt pályázat május 2. és június 4. között kerülhet benyújtásra, ezért 
elég rövid a határidő az elkészítésre. A Magyar Pályázatkészítő Iroda Zrt. nyújtott be 
ajánlatot, melyet az előterjesztés tartalmaz. A pályázat támogatási mértéke 95 %-os. Jelenleg 
III. ütemként nem az egy évvel ezelőtt benyújtott szakaszra pályáznának, hanem az Árpád út 
végétől kezdődőn a Sport úton és Kisújszállási úton kerülne a kerékpárút kialakításra a 
Villamosgép Tekercselő Üzemig.  
 
Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Jónak 
tartja, hogy a Kisújszállási út mentén a Tekercselő Üzemig kialakításra kerüljön a kerékpárút, 
ugyanis nagyon sok kerékpárossal lehet találkozni a munkába menet és jövet, ami 
meglehetősen balesetveszélyes. 
 
Nagy Antal - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság kültagja: Kérdése, 
hogy nem merült-e fel az útburkolaton kerékpársáv kialakításának a gondolata? 
 
Pap Tibor – polgármester: Korábban kerékpársáv kialakítását szerettek volna, de a Közút 
Kht. nem engedélyezte, csak a kerékpárutat 1,8 m szélességgel. 
 

 6



Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek a kerékpár-úthálózat III. 
ütemének fejlesztésére pályázat benyújtását?  
Kéri, aki a pályázat benyújtását javasolja a testületnek, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 H a t á r o z a t 

 101/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy pályázatot nyújtson be a Dél-alföldi Operatív Program 
Kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése (DAOP-2009-3.1.2/A) kódszámú 
pályázati felhívásra, melyben a Kerékpár-úthálózat III. ütemének fejlesztését 
célozza meg (Árpád utca és a Tekercselőüzem bejárója között építendő 
szakasz).  
A pályázat elkészítésével és annak határidőre történő benyújtásával a Magyar 
Pályázatkészítő Iroda Zrt.-t (1139 Budapest, Pap Károly u. 4-6.) bízzák meg 
sikeres pályázat esetén a pályázattal elnyert támogatási összeg nettó 2 %-a + 
ÁFA, de minimum nettó 2.000.000,- Ft. sikerdíjért.  

 
Szarka Andrea műszaki ügyintéző távozik az ülésről. 

 
 
4. napirend: A Ladányi Mihály szobor megvilágításával kapcsolatos munkálatok 
ügyében véleménynyilvánítás. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 4. 
napirendi pontra, amely a Ladányi szobor megvilágításával kapcsolatos munkálatok ügyében 
véleménynyilvánítás. Elmondja, hogy a szobor megvilágítása tekintetében lehetőség van 
megújuló energiából előállított villanyárammal üzemelő megvilágításra is. Két ajánlat 
érkezett be: 

- Explicit Elektronics Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. Budapest, Zsigmond u. 17. sz. 
Ajánlata: bruttó 536.400,- Ft. 

- Tímár és Társai Befektetési, Finanszírozási és Vállalkozást Szervező Kft. Pécs 
Ajánlata: bruttó 699.600,- Ft. 

 
Pap Tibor – polgármester: Véleménye szerint mindkét ajánlatnak jelentős a költsége a szobor 
megvilágításra. Először az áramszolgáltatóval próbáltak megegyezni, adjanak lehetőséget a 
templom és a Hősök terén lévő emlékműhöz hasonlóan a Ladányi Mihály szobor 
megvilágítására is, de nagyon nehezen járható útnak tűnik. Tervvezeték és jogi engedély 
szükséges, a kivitelezés költsége is jelentős lett volna, valamint a megvalósítása is legalább fél 
évet vett volna igénybe. Ezért más megoldást kerestek, így jött a megújuló energiaforrással 
történő megvilágítás gondolata. Olyan közvilágítási lámpatest kerülhetne elhelyezésre, amely 
kandelábellel, illetve napelemmel működik, és olyan beépített akkumulátorral rendelkezik, 
amelyik lehetővé teszi, hogy éjszaka is működhessen. 
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Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Véleménye, hogy a közvilágítási lámpatest megemelésével és egy benyúló karral meg lehetne 
oldani a megvilágítást. 
 
Pap Tibor – polgármester: A közvilágítási lámpatest megemelésével is meg lehetne oldani a 
megvilágítást, de ez költséges megoldás lenne, folyamatos villamos-energia költsége fog 
jelentkezni. Az a véleménye, hogy olcsóbb megoldást kellene keresni. 
 
Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Felveti, 
hogy a katolikus templomot is jó volna világítani, többen felvetették már, miért csak a 
református templom került megvilágításra. A szobor megvilágításával kapcsolatban elmondja, 
hogy vannak már földbe elhelyezett süllyesztett lámpák, amelyeknek nincs nagy 
költségigénye. Mivel a szobor megvalósítására már jelentősebb kiadást költöttek, egyetért 
azzal, hogy keressenek olcsóbb megoldást. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Ladányi Mihály szobor 
megvilágítására benyújtott ajánlatokat ne fogadják el, ugyanakkor keressenek további 
kedvezőbb megoldást a megvilágításra?  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 
tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 102/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Ladányi Mihály szobor megvilágítására érkezett ajánlatokat ne 
fogadja el, ugyanakkor keressenek olyan megoldást, amellyel alacsonyabb 
költséggel megvalósulhat a szobor megvilágítása. 

 
 
5. napirend: A József Attila Művelődési Ház udvar rendezésének megvalósításával 
kapcsolatos feladatok megbeszélése. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti a 
következő előterjesztést, amely a József Attila Művelődési Ház udvar rendezésének 
megvalósításával kapcsolatos feladatokra vonatkozik. Az előterjesztés készítője, Feke László 
műszaki irodavezető az írásos előterjesztésben tájékoztat arról, hogy februárjában elkészült a 
Művelődési Ház és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény intézményegysége udvarának 
átépítési és növénytelepítési engedélyezési terve, melynek a növénytelepítési részével az 
intézményt segítő alapítvány 600.000,- Ft vissza nem térítendő támogatást nyert az udvar 
kertészeti felújítására. A terv érintette a szabadtéri színpaddal szemben lévő elavult 
asztalokkal és padokkal felszerelt nézőteret is. Ez a műszaki tartalom azonban nem volt 
támogatható, így megvizsgálták a megvalósítás lehetséges költségvonzatait.  
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Az irodavezető az előterjesztésben kitér arra, milyen munkák elvégzését tartalmazza a terv. A 
beruházás nem tartalmazza a szabadtéri színpad felújítását, lefedését; az előtte lévő aszfalt 
burkolat felújítását, valamint a belső bekötőút felújítását, kiépítését. 
 
A kialakítás költségelőirányzata az alábbiak szerint alakul: 

Térburkolat-építési munkák anyaggal és munkadíjjal: 4. 100. 000,- Ft (B0) 
24 db. asztal és a hozzá tartozó 144 db. szék: 1. 100. 000,- Ft (B0) 
Összesen:  5. 200. 000,- Ft (B0) 

 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy a karbantartó részleg 
végezné el a munkákat, de még további költségek is jelentkeznek, mert nem tudnak csak 
útépítő céget megkérni a belső úthálózat felújítására és térburkolat készítésére. Ezekre a 
munkákra külön kell ajánlatot kérni.  
 
Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Az 
ülőhelyek között két sor között, vagy az első sorban jó volna ha rámpa kerülne elhelyezésre a 
mozgáskorlátozottak számára. 
 
Pap Tibor – polgármester: A mozgáskorlátozottak számára az első sor lesz megfelelően 
kialakítva. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy az ÁMK József Attila 
Művelődési Ház és Alapfokú Művészetoktatási Intézményegység szabadtéri színpad 
nézőterének térburkolat-építési és eszközbeszerzési munkálatait az önkormányzat karbantartó 
részlegével és a közhasznú foglalkoztatottakkal végeztessék el bruttó 5.200.000,- Ft. összegig.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 103/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy az Általános Művelődési Központ József Attila Művelődési Ház és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézményegysége szabadtéri színpad 
nézőterének térburkolat-építési és eszközbeszerzési munkálatait az 
önkormányzat karbantartó részlegével és a közhasznú foglalkoztatottakkal 
végeztesse el bruttó 5.200.000,- Ft-ig a 2008. évi költségvetésének fejlesztési 
célú pénzmaradványának terhére. 
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6. napirend: A tőkerészi kút felújításával kapcsolatos feladatok véleményezése. 
 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 6. 
napirendi pontra, amely a tőkerészi kút felújításával kapcsolatos feladatok véleményezése. 
Az elmúlt években több alkalommal is lakossági jelzések erősítették meg azt a gondolatot, 
hogy az Eötvös utca és Tompa utca sarkán található ártézi kutat, mint a településen fellehető 
utolsó ilyen jellegű műtárgyat és környezetét méltó módon felújíttassák és megőrizzék az 
utókor számára.  
2006. évben megkeresték Dévaványa és a környező települések műkőkészítő vállalkozásait 
azzal a céllal, hogy legyenek partnerek a helyreállításban. Sajnos nem akadt vállalkozó, így 
további keresgélés után jutottak el a gyulai székhelyű Alföldi Műemlékhelyreállító Kft-hez, 
akitől csak a műköves munkák elvégzésére anyaggal és munkadíjjal együtt 956.000,- Ft-os 
árajánlatot kaptak. A műkőkészítő munkálatokon kívül szükséges a kút vízgépészeti felújítása 
is, valamint térburkolat-építési, kertépítészeti és villamos munkák elvégzése is. Az elmúlt 
évek költségvetései nem tették lehetővé a felújítást, így most újból elővették a terveket és 
ismételt árajánlatkérésekkel aktualizálni kívánják a felújítás teljes költségvetését. Az ajánlatok 
még nem érkeztek meg, így a beruházási költség bemutatását a soron következő testületi 
ülésen teszik meg.  
 
Pap Tibor – polgármester: 2006-ban érkezett az árajánlat, ugyanis előtte kezdtek el 
adományokat gyűjteni a tőkerészi kút felújítására, de csak kevés pénzösszegű adományt 
tudtak gyűjteni. Úgy véli, hogy sürgősen el kellene végezni a felújítást, ugyanis nagyon sokat 
romlott a kút állapota. A Műemlékhelyreállító Kft. képviselője a héten felméri a tőkerészi kút 
állapotát és árajánlatot fog adni.  
 
Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Javasolja, 
hogy a vízgépészeti munkák elvégzésére a békéscsabai Strand Rt-től kérjenek ajánlatot. 
 
Kondacs György - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Véleménye szerint olcsóbb és egyszerűbb lenne, ha a vezetékes vízhálózatra kötnének rá, és 
ivóvizet lehetne a kútból nyerni.  
 
Pap Tibor – polgármester: A lakosok kérik, hogy ugyan olyan vizet lehessen a tőkerészi 
kútból venni, mint korábban, amikor még működőképes volt a kút. Néhány éve már kértek 
ajánlatot a helyi műköves vállalkozóktól is a felújításra, de nem merték elvállalni a munkát. 
Ezért javasolják, hogy kerüljön újra felmérésre, mekkora költséget jelentene a felújítás. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a Tőkerészi kút és 
környezetének felújítására vonatkozóan a műszaki iroda készítesse el a költségtervezetet. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 104/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Tőkerészi kút és környezetének felújítására vonatkozó 
költségtervezetet a műszaki iroda készíttesse el és azt a következő testületi 
ülésre terjessze elő. 
 

 
 
7. napirend: A közfoglalkoztatási program megvalósításához betonelem gyártó 
eszközsor megvásárlásával kapcsolatos előterjesztés megtárgyalása.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő napirendi pontra, amely a közfoglalkoztatási program megvalósításához betonelem 
gyártó eszközsor megvásárlásával kapcsolatos előterjesztés megtárgyalása. A műszaki 
irodavezető írásos előterjesztést készített, mely szerint Dévaványa Város Közfoglalkoztatási 
Tervének célja, hogy a munkára képes tartósan munkanélküli személyek a korábbinál 
fokozottabb mértékben vegyenek részt valamely közfoglalkoztatási formában annak 
érdekében, hogy rendszeres jövedelemhez jussanak. A közfoglalkoztatási program keretében 
betonelemgyártó eszközsort lehetne megvásárolni. Egy debreceni cég, a Rőth és Fiai Kft. 
ajánlotta fel az eszközsort, melyek felsorolásra kerültek az előterjesztésben, összesen 2,3 
millió Ft. + ÁFA összegért. 
 
Pap Tibor – polgármester: Elmondja, hogy Feke László műszaki irodavezetővel 
megtekintették a kínált eszközöket, az irodavezető úgy ítélte meg, hogy érdemes ennyi 
összegért megvásárolni az eszközsort. Volt más ajánlat is 4 millió forint feletti összegért, bár 
ahhoz volt térkő sablon is, de azzal már jóval magasabb volt az ajánlat.  
 
Kiss Károly - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Kérdése, 
hogy a közmunkában foglalkoztatottak által gyártott elemekre lesz-e igény, megvásárolják-e a 
lakosok? 
 
Pap Tibor – polgármester: Elsősorban az önkormányzat által végzendő járdaépítési, 
csatornaépítési munkáknál szeretnék felhasználni majd a gyártott elemeket, nem értékesítésre 
gondoltak. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, javasolják-e a testületnek, hogy a közfoglalkoztatás 
kapcsán felmerülő járda, valamint csapadékvíz-elvezető csatornák karbantartásának és 
felújításának elősegítése érdekében a betonelem gyártáshoz szükség eszközsor vásárolják meg 
2,3 millió Ft. + ÁFA áron. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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 H a t á r o z a t 

 105/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a közfoglalkoztatás kapcsán felmerülő járda, valamint csapadékvíz-
elvezető csatornák karbantartásának és felújításának elősegítése érdekében a 
betonelem gyártásához szükség eszközsort a Rőth és Fiai Kft-től (4225 
Debrecen-Józsa, Kismacs u. 10.)  2.300.000 Ft. + ÁFA egységáron 
vásárolják meg. 
 

 
 
8. napirend: A gazdasági válsághelyzetből adódó feladatok áttekintése. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Rátér a 
következő napirendi pontra, amely a gazdasági válsághelyzetből adódó feladatok áttekintése. 
Megkéri a Polgármester Urat, hogy a feladatokról tájékoztassa a bizottság tagjait. 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy Békés Megye 
Önkormányzatának elnöke Domokos László a megye polgármesterei részére fórumot tartott, 
ahol felhívta a figyelmet arra, hogy a válsághelyzet miatt milyen nehézségekkel állnak 
szemben. A tanácskozásra akkor került sor, amikor még nem lehetett tudni, hogy lesz-e 
előrehozott választás, vagy sem. A tanácskozáson szóba került az iparűzési adó eltörölésének 
tervezése, amely bevételi oldalon forráskiesést fog jelenteni. Bekövetkezett az is, hogy 
jelentős megszorítások várhatók, amely többlet költséget jelent, mint például az áfa 20 %-ról 
25 %-ra történő emelése. Szó volt az ülésen a hitelfelvételekről is. Az elnök úr elmondta, 
hogy többféleképpen indokolt cselekedni, többek között a lakosság figyelmét is fel kell hívni, 
hogy önmagukért próbáljanak valamit tenni, mivel elvárásuk van az állam, az önkormányzat, 
a társadalom felé.  
Szóba került a vállalkozásoknak történő segítségnyújtás, mivel a vállalkozások egyre 
nehezebb helyzetbe kerülnek. Felvetődött, hogy a vállalkozások forgóeszköz hitelezésében, a 
vállalkozások stabilizálásában is jó lenne az önkormányzatoknak segítséget nyújtani. A 
megyei önkormányzat képviselő-testülete 300 millió forintos keretet szavazott meg ilyen 
jellegű célra. Javasolta a megyei elnök, ha megteheti a település az iparűzési adónál az 
adóalap felsőhatárát növelheti (pl. Orosháza 2 millió forintra emelte az adóalapot, Békés 1 
millió forintra). Több település polgármestere elmondta, hogy az iparűzési adóból származó 
bevétel szerepel az egyébként is feszített 2009. évi költségvetésben.  
Javasolták, hogy minden település nézze át a ciklusprogramját, valamint a 2009. évi 
költségvetését, készüljön egy válságköltségvetésre, válságintézkedési csomagra, mit fog tenni, 
ha az elmondottak bekövetkeznek.  
Felvetődött az is, hogy a közbiztonsági helyzetért is felel a települési önkormányzat. A 
polgárőrség támogatása nagy segítség ugyan, de mindenképpen valamilyen módon ezen a 
téren változtatni szükséges. Felvetődött a helyi közbiztonsági szervezet felállítása, amely az 
önkormányzathoz kapcsolódna, hasonlóképpen a közterület felügyelethez, de városőrség 
címszó alatt. Ilyen szervezet a megye több településén már működik. A feladatot a 
közfoglalkoztatottakkal meg lehetne oldani.  
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Szó volt arról a tárgyaláson, hogy több radikális civilszervezet van a megyében is, akikkel jó 
lenne vigyázni, mivel hamar kezelhetetlenné válik a helyzet. Bizonyos politikai erők erre 
tudatosan rá is játszanak. Javasolja, hogy az ilyen jelenségek ellen egységesen álljanak ki, ne 
pedig mellé álljanak.  
Az út a munkához programmal kapcsolatosan jó néven vette az elnök úr a megkereséseket (a 
megyei intézmények vonatkozásában), együttműködési megállapodás megkötésére 
hajlandóak. A tartalmas együttműködéshez kapcsolódóan az elnök úr elmondta, hogy a 
megyei programiroda segítségét ígérte a városnaphoz kapcsolódóan a megyejárás ügyében.  
Javaslatként hangzott el a továbbtanulók támogatása is, gondoltak azokra, akik a Bursa 
Hungarica keretein belül nem támogathatók (pl. költségtérítéses képzésben résztvevő 
tanulók). A polgármester véleménye szerint az ilyen terheket nem lenne igazán célszerű 
bevállalni.  
Látható, hogy rövid időn belül milyen hatások várhatók, ezért javasolja a költségvetési 
egyeztető munkacsoport működését, úgymond feleleveníteni – a csoport részére a 
költségvetés elfogadását követően is hagytak feladatot – és ki kell alakítani egy olyan 
stratégiát, amely mentén a kezdődő problémákat próbálják orvosolni.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: 
Sokat lehet hallani arról, hogy az Önkormányzati Minisztériumon belül is komoly 
megszorítások várhatóak, mely az önkormányzatokat is érinteni fogja. Ezért a vállalkozások 
forgóeszköz hitelezését nem tudja támogatni, mivel az önkormányzatnak nem lesz elegendő 
forrása a kötelezően ellátandó feladatokra sem. Feleslegesnek tartja, hogy most hozzanak 
válságkezelő intézkedést. 
Tájékoztat arról, hogy március 26-án a katolikus templomban a kegyeleti emléktábla avatásán 
megkérték a Jobbik Magyarországért Mozgalom, valamint a Magyar Gárda képviselői, hogy a 
kegyeleti emlékbeszédet tartsa meg. Kegyeletsértőnek tartotta volna, ha visszautasítja a 
beszéd megtartását.  
 
Kanó József - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Szintén az 
a véleménye, mely szerint nem érkezett még el az idő, hogy a megszorításokkal 
foglalkozzanak, ezek még csak hangulatkeltések. 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztatni akarta a bizottság tagjait, hogy készüljenek fel arra, 
hogy a jövőben szükség lehet megszorító intézkedések bevezetésére. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, hogy van-e valakinek a napirenddel kapcsolatban további kérdése, hozzászólása? 
Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzik el. 
Megköszöni a Polgármester Úrnak a tájékoztatást. Amennyiben szükség lesz megszorító 
intézkedésekre a válságkezelés tekintetében, a Költségvetési Egyeztetési Munkacsoport 
megkezdi a munkáját az önkormányzati költségvetés egyensúlyba tartása miatt.  
A bizottság elnöke javasolja, hogy térjenek rá a bejelentésekre. 
 
 
9. napirend: Bejelentések. 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy 2009. augusztus 31-én végéhez ér a 2004. őszén indított Nemzeti Vidékfejlesztési Terv 
Agrár-környezetgazdálkodási (AKG) programja.  
2009. május 16. és június 30. között ismételten lehet pályázni AKG programra.  
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Javasolja, hogy a pályázatot ismételten nyújtsák be a programra, változatlan terület 
nagysággal. 
Szántóföldi növénytermesztés túzok élőhely-fejlesztési előírásokkal célprogramra 349,5 ha 
területtel, gyepgazdálkodás túzok élőhely-fejlesztési előírásokkal célprogram kaszálással, 
pedig 83,4 ha nagyságú területtel. 
 
Pap Tibor – polgármester: Tájékoztat arról, hogy az ORGANOFERM Kft. és az 
ATEVSZOLG cégcsoport megkereste azzal a szándékkal, hogy a komposztáló mellett 
található területet szeretnék bérbe venni alapanyag előállítás, energiaalap termelés céljából. A 
komposztálóba bekerülő fahulladékok felhasználásával pelletáló üzemet szeretnének 
készíteni. Ez a terület viszont az AKG programban szerepel. 
 
Kanó József - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tagja: Véleménye 
szerint ha a Kft. valóban szeretne pelletáló üzemet létrehozni, az energia alapanyag 
termeléséhez bérelhet máshol is területet.  
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. 
Aki egyetért azzal, hogy kerüljön pályázat benyújtásra AKG programra, változatlan terület 
nagysággal (szántó 349,5 ha, gyep 83,4 ha) kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 106/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy a Nemzeti Vidékfejlesztési Terv Agrár-környezetgazdálkodási (AKG) 
programjára pályázatot nyújtson be  

- szántóföldi növénytermesztés túzok élőhely-fejlesztési 
előírásokkal célprogramra 349,5 ha területtel,  

- gyepgazdálkodás túzok élőhely-fejlesztési előírásokkal 
célprogram kaszálással, pedig 83,4 ha nagyságú területtel. 

 
 A pályázat benyújtása 2009. május 16. és június 30. között lehetséges.  

A képviselő testület bízza meg Földi Imre programirányítót a pályázat 
elkészítésével és a megadott határidőn belül történő benyújtásával.  

 
 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: Ismerteti, 
hogy lejár az 5 éves időtartamra vonatkozó megállapodás a növényvédelmi és mezőgazdasági 
szolgáltatásokkal kapcsolatos munkavégzések vonatkozásában.  
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Kéri, hogy a pályázati felhívás kidolgozásával a testület bízza meg, így annak 
megjelentetéséről a májusi testületi ülésen tudnak dönteni, a júniusi testületi ülésen pedig ki 
tudják választani a legelőnyösebb ajánlatot tevő szolgáltatást végzőt.  
Tájékoztatatásként elmondja, hogy a mezőgazdasági tevékenységre 57 millió forint bevétel 
került tervezésre, eddig már 50 millió forint teljesült. 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nincs. 
Kéri a bizottság tagjait szavazásra. 
Aki egyetért azzal, mint programirányítót bízzák meg az agrárgazdálkodást segítő 
tevékenységre vonatkozó pályázati felhívás, valamint részletes pályázati kiírás elkészítésével, 
és a májusi testületi ülésre kerüljön beterjesztésre, kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 
 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 6 igen szavazattal, 
ellenszavazattal és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 
 H a t á r o z a t 

 107/2009. (IV. 20.) PEÖV. Biz. hat. 
 
 

Dévaványa Városi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottsága javasolja a testületnek, 
hogy bízza meg Földi Imre programirányítót az agrárgazdálkodást segítő 
tevékenységre vonatkozó pályázati felhívás, valamint részletes pályázati 
kiírás elkészítésével.  

 
 
 
 
Földi Imre - Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke: 
Megkérdezi, van-e még valakinek kérdése, bejelentése? 
Megállapítja, hogy bejelentés nincs. 
A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1440 órakor bezárja. 
 

Kelt: mint az első oldalon 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 ________________________ 
 Földi Imre  
 bizottság elnöke 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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